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Geachte mevrouw van Hooijdonk en mijnheer van Dalen, 

 
Met veel belangstelling hebben wij kennis genomen van uw – overwegend positieve – reactie op de 
consultatieversie van het vervoerplan 2018 en uw aandachtspunten betreffende verdere uitvoering van het OV-
Streefbeeld 2020 en de ingebruikname van de Uithoflijn. 
 
Wat betreft de Uithoflijn, hebben wij in de Stuurgroep op 25 augustus 2017 helaas moeten concluderen dat de 
geplande indienststelling per juli 2018 – als uitgangspunt voor dit vervoerplan – niet meer haalbaar is. Dit nadat 
eerder al bekend was geworden dat ook de zogenaamde busomklap van het tijdelijke busstation Jaarbeursplein 
terug naar het nieuwe bus/tramstation Utrecht Centrumzijde niet plaatsvindt in dienstregelingsjaar 2018. 
Uiteraard betreuren wij dat deze planningen en daarmee het opschuiven van de gewenste kwaliteitsimpuls voor 
onze reizigers. Met onder ander de instandhouding van buslijn 12 dragen we er echter zorg voor dat de reiziger 
elke dag zo goed mogelijk vervoerd kan worden. Binnen het Project Uithoflijn werken we met de gemeente 
Utrecht constructief samen aan het zo snel mogelijk realiseren van een veilige, comfortabele en betrouwbare 
Uithoflijn, inclusief de ingebruikname van het bus/tramstation Utrecht Centrumzijde. Indien haalbaar, willen we 
in 2018 al wel een start maken met de deelexploitatie van de Uithoftram tussen Utrecht Vaartsche Rijn en P+R 
De Uithof. Hiermee realiseren we een verbetering in het OV-netwerk en doen we gelijktijdig ervaring op in de 
nieuwe tramexploitatie, die we kunnen gebruiken bij de volledige exploitatie.  
 
We constateren dat veel voorstellen uit het vervoerplan uw instemming hebben. Terecht vraagt u daarbij om 
aandacht voor uw positie als wegbeheerder, waarbij er ook integrale gemeentelijke afwegingen gemaakt 
moeten worden indien dit leidt tot infrastructurele wijzigingen. En dat dit besluitvormings- en realisatietraject tijd 
kost. Zoals u ook constateert vindt over de infrastructurele uitwerking van het vervoerplan ook al menig overleg 
plaats tussen gemeente, vervoerder en provincie. Dit geldt in het bijzonder voor de bediening van het 
Diakonessenziekenhuis waarvoor u diverse infrastructurele aandachtspunten benoemd. Vanwege de latere 
Uithoflijnrealisatie – en daarmee de start van buslijn 6 naar de Rubenslaan als alternatief voor buslijn 12 – 
ontstaat hiervoor meer voorbereidingstijd om een zorgvuldig proces te doorlopen. 
 
Wat betreft uw bezwaren betreffende het opheffen van buslijn 31, zijn de voorstellen aangepast na aanleiding 
van de diverse reacties op de consultatieversie. We vertrouwen erop hiermee nu een passend vervoersaanbod 
te realiseren. 
 
In uw reactie vraagt u ook aandacht voor de afstemming met de Syntus-concessie, in het bijzonder rondom 
IJsselstein. We begrijpen uw wensen op de korte termijn, maar willen hier in het volgende vervoerplanproces -
2019- aandacht aan geven. Dit vanwege de nog korte realisatietermijn (en daarmee evaluatiemogelijkheden) 
van de Syntus-concessie en andere prioriteiten binnen deze concessie voor 2018. Uw verzoek aan de provincie 
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Utrecht om te sturen op een goede afstemming tussen beide concessies, zodat reizigers ongehinderd van de 
beide netwerken gebruik kunnen maken, onderschrijven wij volledig en werken we vol vertrouwen aan verder. 
 
Wij gaan graag in op uw voorstel om informatie over de dienstuitvoering en hoe de dienstverlening wordt 
ervaren meer met elkaar te delen, zodat er uiteindelijk een nog beter OV-aanbod wordt gerealiseerd.  Vanuit de 
provincie willen we hierbij ook nadrukkelijk de ontwikkeling van de rijtijden en onbetrouwbaarheid 
(spreiding/rituitval) onder aandacht brengen. De verslechtering van doorstroming door congestie en andere 
snelheidsbelemmerende maatregelen baart ons namelijk grote zorgen: in dit vervoerplan 2018 hebben we 
alleen al binnen de gemeente Utrecht zo’n €250.000,- aan extra dienstregelingsuren moeten inzetten om de 
bestaande OV-lijnen te kunnen blijven rijden op het huidige niveau. Dit valt op korte termijn niet meer binnen het 
Provinciale Mobiliteitsprogramma financieel te compenseren vanuit efficiency en extra reizigersinkomsten. 
Zeker niet in het licht van allerlei extra vervoers- en capaciteitswensen, zoals deze ook in uw brief genoemd, 
onder andere het doortrekken buslijn 28, uitbreiding bedieningstijden op Uithoflijn en buslijn 283). Daarbij heeft 
dit ook een sterk negatief effect op de aantrekkelijkheid van het OV-aanbod, inclusief reizigersopbrengsten, en 
de economische en maatschappelijk bereikbaarheid van de voorzieningen in de regio. Deze gaat zich dan extra 
negatief ontwikkelingen, als we vanaf 2019 financieel gedwongen worden om in het OV-voorzieningenniveau 
deze trend van verminderende doorstroming te compenseren. Zeker met de grootschalige werkzaamheden aan 
de Ring Utrecht op komst, zien we dit als een zeer onwenselijk en bedreigend perspectief voor deze sterke 
economische regio. Het overleg hierover gaan we daarom ook graag met u aan. 
 
Tot slot geeft u in uw brief aan kansen te zien om de bereikbaarheid van het Eiland van Schalkwijk te 
verbeteren, door dit als proeftuin voor “Smart Mobility” op te pakken en hiervoor een pilot op te starten. De 
provincie Utrecht ziet deze kansen ook om een vraaggericht systeem op te (laten) zetten voor de onderkant van 
de OV-markt. Belangrijke uitgangspunt voor de levensvatbaarheid, is dat een dergelijk systeem uiteindelijk ook 
(kosten)effectiever moet worden dan de huidige Regiotaxi of OV-systemen. Dit wil de provincie dan ook in 
samenwerking met o.a. de U-10 uitwerken in een pilot; de provincie zal deze pilot daarvoor onderbrengen in 
haar Innovatieprogramma Fysieke Leefomgeving onder het thema “Kleine Kernen”. 
 
We vertrouwen erop om met de U-10 gemeenten de komende periode het Vervoerplan 2018 tot een succes te 
maken en verdere stappen te zetten in de doorontwikkeling van het OV-systeem in de Utrechtse Regio.  
Een afschrift van deze brief zenden wij aan de vervoerders U-OV en Syntus. 
 

We hopen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd, 

 

 

Gedeputeerde Staten van Utrecht, 
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